
Zápis z mimořádného zasedání AS SU FPF dne 29. 6. 2020 

 

Přítomni: PhDr. P. Vojtal, Mgr. D. Radek, Ph.D., doc. Mgr. J. Siostrzonek, Ph.D., Mgr. K. 

Matula,   Mgr. M. Urbanec, Ph.D.,  MgA. Mgr. O. Durzak, Bc. J Dobrý, BcA. F. Košťálek, 

Mgr. O. Mazurek,  prof. Mgr. J. Štreit, dr. h. c. 

Omluveni: Bc. J. Dobrý 

Hosté: prof. PhDr. I. Korbelářová, Dr., Mgr. ing. |J. Svoboda 

 

Program: 

1. Návrh rozpisu příspěvku a dotace Filozoficko-přírodovědecké fakulty v Opavě pro rok 

2020. 

2. Návrh kandidáta na člena Disciplinární komise SU FPF. 

3. Různé. 

 

Ad1) AS SU FPF projednal a schválil č. j. 16/20/AS - Návrh rozpisu příspěvku a dotace 

Filozoficko-přírodovědecké fakulty v Opavě pro rok 2020. Komentář k materiálu podala 

děkanka fakulty I. Korbelářová.  Tento návrh rozpisu se řídí pravidly danými MŠMT. Odvíjí 

se od počtu studentů, hodnocení vědy a vzdělávací činnosti. Další informace k materiálu 

podal tajemník  J. Svoboda. 

Diskuse – J. Siostrzonek – prof. Birgus jednal o tomto rozpisu s děkankou a tajemníkem a 

není spokojen s výsledkem tohoto jednání.  ITF respektuje solidaritu na FPF.  ITF upozorňuje 

na mechanizmus přerozdělování financí. Umělecká činnosti, RUV body, počty studentů. 

Reagovala děkanka – současná situace je složitá, sestavil se rozpis poprvé bez ÚF. Děkanka 

osobně jednala s prof. Birgusem a vysvětlila situaci  a postupy přerozdělování peněz. J. 

Siostrzonek připomněl podíl ITF na přidělovaných prostředcích FPF a upozornil na sice 

solidární ale zároveň demotivující rozdělování finančních prostředků. O. Durczak položil 

dotaz na Fond tvůrčí činnosti.  
M. Urbanec -  dotaz na financování lektorské výuky jazyků a filozofie. Děkanka jednala s vedením 

ÚCJ, financování lektorských jazyků ze strany jednotlivých ústavů bude dáno, až bude znám počet 

zapsaných studentů.  

Hlasování: 7 pro, 1 proti, 1 se zdržel 

 

Ad2) AS FPS FU  projednal č. j. 17/20/AS -  Návrh kandidáta na člena Disciplinární komise SU 

FPF. Jedná se o studenta 3. roč. Jana Schreiera (student 3. ročníku Aplikované informatiky, 

bude dále pokračovat v navazujícím studiu) 

Hlasování: 9 pro 

 

Ad3) Různé 

Děkanka informovala o rozdělení fondů (provozních prostředků) v souvislosti s vydělením 

ÚF. Probíhá jednání mezi děkankou a prof. Stuchlíkem. 

O. Durczak poděkoval vedení fakulty a pedagogům ITF, jmenovitě prof. Vladimíru Birgusovi 

za celkovou podporu na ITF, prof. Jindřichu Štreitovi za dlouhodobou inspiraci a nominaci 

v soutěži a doc. Jiřímu Siostronkovi za vedení prací. Získal cenu Fotografická osobnost roku.. 

O. Mazurek  - dotaz na plánovanou rekonstrukci Bezručovo nám. 13? Vše je posunuto na rok 

2021 – nositelem projektu je v současnosti FÚ. 

 

Příští zasedání AS SU FPF se bude konat dle potřeby. 
 

 

  



Usnesení mimořádného zasedání AS SU FPF ze dne 29. 6. 2020 

 

 

1. AS SU FPF schvaluje Návrh rozpisu příspěvku a dotace Filozoficko-přírodovědecké 

fakulty v Opavě pro rok 1020. 

2. AS SU FPF bere na vědomí a souhlasí s kandidaturou Jana Schreiera, studenta 3. 

ročníku oboru Aplikovaná informatika, na člena Disciplinární komise SU FPF. 

 

 

 

 

PhDr. Petr Vojtal 

Předseda AS SU FPF 
 


